

## PROTOKOLL RY 9/2024

Datum: 2024-08-05

Plats: Teamsmöte

Närvarande: \* Janne Rydh (JR), Ordförande  
(\* = beslutande) \* Benny Cronert (BC), Ledamot  
\* David Lindström (DL), Ledamot  
\* Theres Thörnevall (TT), Ledamot  
\* Fredrik Andersson (FA), Ledamot  
Gert Andersson (GA), Tekniska Kommittén  
Jonas Kruse (JK), SM-styrgruppen

Frånvarande: Lars Jonsson (LJ), SBF  
Jan Forslund (JF), Tekniska Kommittén

Till Officiella meddelanden:

- 
- § 137 Mötets öppnande
  - § 138 Föregående mötesprotokoll
  - § 139 Fastställande av mötets dagordning
  - § 140 Pågående ärenden
  - § 141 Ekonomi
  - § 142 Landslag
  - § 143 SM
  - § 144 Däck
  - § 145 Teknik
  - § 146 Säkerhet
  - § 147 Dispenser
  - § 148 Öppet Rallyforum
  - § 149 SGA
  - § 150 Rallyregler
  - § 151 Övriga frågor
  - § 152 Nästa möte
  - § 153 Mötets avslutande
-

**§ 137 Mötets öppnande**

- Ordföranden Janne Rydh hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

**§ 138 Föregående mötesprotokoll**

- Föregående protokoll godkänns och läggs till handlingarna.

**§ 139 Fastställande av dagordning**

- Dagordning för mötet fastställdes.

**§ 140 Pågående ärenden**

- Ligger under respektive paragraf.

**§ 141 Ekonomi**

- Ny ekonomirapport har kommit, den ser ok ut och vi följer trenden.

**§ 142 Landslag**

- Inget nytt.

**§ 143 SM**

**Styrgruppen:**

- JR och FA gick igenom det senaste från Styrgruppen, där enhetsdäcken beslutats.
- JK föreslog att DL ska vara med på möten med Hankook initialt, vilket bestämdes.

**SM-veckan Västerås:**

- BC rapporterade att tävlingen var väl arrangerad och då tävlingen kördes på rallycrossbanan och inom området, var det en oerhört kompakt tävling. Det är dags för en översyn av regelverket för SM-veckan, bland annat för att förtydliga regler för gallring.

**§ 144 Däck**

- Vi har fått ett mail från en däckleverantör som belyser hantering av dubbutstick i alla nationella rallytävlingar. Vi kommer ta med frågan till möte med AKK och Norsk Bilsport.

**§ 145 Teknik**

- Grp HB  
BC har fått feedback från gamla HB-gruppen och fortsätter jobba med regelverket.
- Grp H  
Mail med synpunkter att återöppna Grp H har inkommit, JR kontaktar avsändaren.
- Nat4wd  
Arbetet går framåt, men det är många frågor som måste hanteras och man måste även tänka framåt.
- Inklassning länkarm/spindel  
Frågan hanteras inom arbetet med HB-reglementet, men exakt utformning kvarstår.
- 3x Motorbyten  
Det har kommit in tre frågor, från olika som vill bygga bilar, om motorbyten i Grp HB. Homologeringstekniker kommer hantera de specifika frågorna, JR skickar svar. En av frågorna rör en nyare motor än kaross, vilket ej är tillåtet enl reglementet, övriga behöver undersökas.

**§ 146 Säkerhet**

- DL tar fram ett förslag på förändring så att enbart modell av stol ska stå i homologeringshandlingen, för att därför vara lättare att anpassa stol efter person.

**§ 147 Dispenser**

- Inget har inkommit

**§ 148 Öppet Rallyforum**

- Inget nytt, arbetet ska startas upp efter semestern med Södermanland/Västmanland.

**§ 149 SGA**

- Agenda inför nästa möte, den 7:e augusti, slutfördes.

**§ 150 Rallyregler**

- BC har nu uppdaterat övriga regelverk med, så samtliga kommer publiceras.

**§ 151 Övriga frågor**

- TT har hanterat så att samtliga kan publicera på Facebook, vi ska jobba på att blir aktivare där.

**§ 152 Nästa möte**

- Nästa möte bokat till den 27/8 kl 20:00

**§ 153 Mötets avslutande**

- Ordföranden tackade mötets deltagare och förklarar mötet avslutat kl. 22:30.

**Protokoll upprättat av:**

**Protokoll justerat av:**

---

Fredrik Andersson

---

Janne Rydh